




Västra scoutdistriktet styrelse  
§ 78 – 86

Sven Nilsson, Anders Ödman, Carl Persson, Ing-Britt Lindblad och Gunnel Johansson	Närvarande
Ordförande Sven hälsade välkommen till mötet som hölls i scoutstugan i Utby.	§ 78 Välkommen
<p><b>Distriktets Helgläger på Ransberg, 28-30 september</b> Lägret samlade 175 deltagare från nio scoutkårer. Tre bussar körde till Ransberg. Hela styrelsen deltog i lägret och kunde rapportera om ett trevligt och lyckat arrangemang. De flesta deltagarna sov utomhus i tält eller vindskydd. Första natten var kall med minusgrader, i övrigt fint höstväder. På lördag eftermiddag genomfördes en gemensam Hurry Skurry. Arrangörer var Johanna Olsson och Gustav Persson.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten och sända ett tack till arrangörerna.</p> <p><b>Ledarsegling i Varberg 8 september</b> Seglingen fick tyvärr ställas in pga. oväder.</p> <p><b>Framtidsträff i Utby 13 september</b> Träffen ställdes in pga. för få deltagare.</p> <p><b>Framtidsträff i Stora Levene 18 september</b> Åtta deltagare från sex scoutkårer samlades och diskuterade bl.a. hur kårerna gör för att lämna över till nästa generation och vad kårerna önskar av scoutdistriktet.</p> <p><b>Västra Klumpen</b> Sven rapporterade att nästa möte med Västra Klumpen hålls den 21/11 i Göteborg.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna</p>	§ 79 Rapporter
<p><b>Styrelsens ”Att göra”-lista</b> Distriktsstyrelsens lista över aktiviteter som inte är slutförda.</p> <p><b>Källered-Lindome scoutkår</b> Sven har kontaktat Förbundsstyrelsen (FS) för att diskutera hur man hanterar nedläggning. Nu har vi fått information om att FS har beslutat om nedläggning av Källered-Lindome scoutkår.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sven ber någon i FS att kontakta scoutkåren och meddela dem beslutet om nedläggning samt att DS kan hjälpa till.</li><li>• Distriktsstyrelsen tar sedan kontakt med kåren för att sammankalla ett årsmöte.</li><li>• Distriktet behöver information om scoutkårens kontonummer och om kåren har tillgångar som t.ex. fastigheter eller utrustning.</li></ul>	§ 80 Att göra listan

<p><b>Angered scoutkår</b> Sven rapporterade att Elin har fått kontakt med scoutkåren. De har verksamhet och medlemmar, men det saknas rapportering. Ett årsmöte ska genomföras nu i höst, på vilket Elin ska medverka.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten</p> <p><b>Grafisk profil</b> Carl rapporterade att Mikaela Paffo har tackat nej till uppdraget att ta fram en grafisk profil för vårt distrikt, inkl. logotype.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Gunnel sänder ut en allmän förfrågan till scoutkåren. Vem vill åta sig uppdraget?</p> <p><b>Säkerhetsdokument för distriktsarrangemang</b> Distriktet behöver en mall till stöd för arrangörer att skapa ett säkerhetsdokument för varje distriktsarrangemang</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Gunnel skriver förslag till mall, för distriktsarrangemang inom Sverige.</p> <p><b>GDPR</b> Sven rapporterade att han fått flera pärmar med dokument från f.d. Västkustens distrikt. Carl har flera lådor med äldre bokföring på vinden.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Carl kollar med Folkrorelsearkivet vad vi bör göra med dessa dokument.</p> <p><b>Regionläger i Västra regionen</b> Anders rapporterade att styrgruppen för ett ev. regionläger har träffats två gånger. Gruppen utgår ifrån att deras uppdrag t.v. gäller ett Regionläger år 2020. Styrgruppen har bl.a. diskuterat olika lägerplatser och vilka mandat som styrgrupp resp. lägerledning bör ha. Anders har beskrivit hur vi brukar organisera en Norporée och att kårerna ansvarar för sina medlemmar vilket medför att man kan minimera den information om deltagare som lägret behöver hantera. Styrgruppen kommer att ta fram ett förslag till Västra Klumpen, som sedan beslutar om lägret ska börja förberedas eller ej. Nästa möte med styrgruppen hålls den 15/11.</p>	<p>Forts. § 80 Att göra listan</p>
<p><b>Möte om placeringsstrategier 18/10, Göteborg</b> Inbjudan har sänts ut, någon har sänt in tips och förslag, Ingen har anmält sig ännu rapporterade Carl</p>	<p>§ 81 På gång i arrangemangsplanen</p> 

Västra scoutdistriktet styrelse  
§ 78 – 86

<p><b>Inför Demokratijamboréen, 26/10</b> Sven rapporterade att Elin Martinsson har bokat lokaler i Borås och på Wendelsberg. Ingen i styrelsen har möjlighet att delta arrangemanget den 26/10 och vi tvingas därför flytta till annat datum.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Om det finns praktisk möjlighet flyttas detta arrangemang till måndagen den 29/10 kl. 18. Gunnel sänder ut information till alla kårer inom kort, då vi säkerställt att lokaler och utrustning är tillgänglig den 29/10.</p> <p><b>Demokratijamborée, 9-11/11 i Karlstad</b> Distriktet bör ha en observatör på plats under Demokratijamboréen. Observatören ska vara kontakt för de kårer i distriktet som deltar, framföra distriktets åsikter på Påverkanstorget samt rapportera till distriktsstyrelsen.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Gunnel Johansson utsågs att vara distriktets observatör. Distriktet ersätter utlägg för resa, deltagaravgift och boende.</p> <p><b>Julbord på Bjertorps slott 16/12</b> Carl har bokat julbordet kl. 13 och han har kontroll över vilka som har kvalificerat sig att delta.</p> <p><b>Distriktsråd med äventyr, 19-20/1 2019, Skövde</b> Arrangörer är Distriktsstyrelsen och Gunnel Johansson. Målgruppen för detta arrangemang är äventyrarscouter och uppåt. Det kan bli många deltagare, därför behöver boende och lokaler bokas redan nu. Gunnel redogjorde för olika typer av aktiviteter som kan erbjudas i Skövde. Direktiv efterfrågades gällande t.ex. program, typ av boende, typ av aktiviteter.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Distriktsrådet genomförs lördag kl. 10-12.30, plus en summering senare på dagen, t.ex. i anslutning till middagen.</li><li>• På lördag eftermiddag blir det Äventyrsbad på Arena Skövde.</li><li>• En rolig kvällsaktivitet ordnas på lördagen, för de som övernattar.</li><li>• Söndag förmiddag erbjuds några inomhusaktiviteter som t.ex. Bågsytte och Luftgevärssytte.</li><li>• Boende ska ordnas dels i masslogi med golvförläggning och dels i vandrarhem eller liknande med sängförläggning.</li></ul>	<p>Forts. § 81 På gång i arrangemangsplanen</p>
<p><b>Scoutdistriktets inriktningsdokument</b> Sven och Anders rapporterade från Framtidsträffen i Stora Levene och vilka frågor som hade diskuterats. Varje kår är unik, har olika sätt att leda och bedriva sin verksamhet och man ser olika på hur man överlämnar till kommande generationer. Kårer har också olika förutsättningar i form av lokaler, ledarteam,</p>	<p>§ 82 Framtiden och Inriktningsdokument</p> 

<p>medlemmar, roll i lokalsamhället, osv.</p> <p>Utifrån dessa diskussioner tittade styrelsen igenom distriktets Inriktningsdokument och vilka ändringar som ska föreslås till nästa årsmöte.</p> <p>Vi har flera kårer som aldrig deltar i distriktets aktiviteter och samlingar, vi behöver på kontakt med dessa.</p> <p>Med anledning av svårigheter som uppstår när en scoutkår sakta ”dör ut” och information om kåren försvinner, behöver distriktet mer insyn i kårernas tillgångar.</p> <p>Stycket om Utbildningar diskuterades, det är viktigt att distriktet varje år erbjuder någon form av utbildning, ev. i form av kurshelg med flera utbildningar på samma plats. Men Scouternas Folkhögskolas Kurskatalog finns också, i vilken kårerna erbjuds en mängd kurser.</p> <p><b>Styrelsen beslöt ang. Inriktningsdokumentet att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Lägga till ett stycke om att ”Distriktsstyrelsen ska hålla kontakt med distriktets scoutkårer via kårfaddrar”.</li><li>• Lägga till ett stycke om att ”Distriktsstyrelsen ska ha löpande kontroll över scoutkårens större tillgångar”.</li><li>• Ändra ”Distriktet ska erbjuda utbildning..” till ” Distriktet ska ge möjlighet till utbildning..”</li><li>• Sven skriver ett förslag till nytt Inriktningsdokument.</li><li>• Dokumentet ska omarbetas så det blir lättare att hitta i. Det får gärna se roligare ut också.</li></ul> <p><b>Styrelsen noterade ang. kommande arbetsplan att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Ev. ha mer uttalade ansvarsområden i DS, t.ex. utbildning, arrangemang, ekonomi, kårkontakt, information,</li><li>• Ev. använda Facebook för att sprida info omkommande utbildningar och underlätta för t.ex. samåkning.</li></ul>	<p>Forts. § 82 Framtiden och Inriktningsdokument</p>
<p><b>Distriktskassören rapporterade om det ekonomiska läget.</b></p> <p>Helglärets resultat är i stort sett enligt budget. Hantverksdagen kostade lite mer än budgeterat.</p> <p>Totalt sett följer vi budgeten ganska väl. Det blir ett underskott i årsresultatet, men det är budgeterat.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten</p>	<p>§ 83 Ekonomi</p>
<p><b>Ledarresa till Rom, okt 2019</b> Gunnel rapporterade att scoutförbundet år 2019 endast kommer att ge bidrag för WSJ 2019. Anders rapporterade att han och planeringsgruppen ska ta fram ett förslag till ett reseupplägg, som kan presenteras på Distriktsrådet 19 januari.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten</p>	<p>§ 84 Kommande arrangemang – på lägre sikt</p> <p>Forts. § 84</p> 

Västra scoutdistriktet styrelse  
§ 78 – 86

<p><b>Läger sommaren 2019</b> Styrelsen konstaterade att det i den ”Preliminära arrangemangsplanen 2019” inte finns något läger inplanerat. Vi tror att många kårer har behov av ett läger, trots att World Scout Jamboree då genomförs. Det vore roligt om någon yngre medlem vill utforma detta läger.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Föreslå ett Distriktsläger, 6-9/6 2019, till Distriktsrådet 19/1.</li><li>• Lägret genomförs enligt Norporée koncept.</li><li>• Tillfråga Efram Pettersson om han vill samla och leda ett lägersteam som, till en början, tar fram en lägeridé. Idén ska vara klart senast 8/1.</li><li>• Tänkbara lägerplatser kan vara Ösjönäs eller Kragasnäs.</li><li>• DS hjälper till t.ex. med att kontakta lägerplatsen (Gunnel)</li><li>• Sven tar snarast fram en uppdragsbeskrivning till lägerteamet.</li></ul>	<p>Kommande arrangemang – på lägre sikt</p>
<p><b>Styrelsen beslöt att</b> Ha ett telefonmöte den 26 november, med start kl. 20.30.</p>	<p>§ 85 Nästa möte</p>
<p>Sven tackade för mötet och avslutade detsamma.</p>	<p>§ 86 Avslutning</p>

Skövde 2018-10-10

Göteborg 2018-11-30

Vid pennan

Justerat

*Gunnel Johansson*

Gunnel Johansson

Sven Nilsson